

2025秋小学志工招募 活动目录预览

2025 Autumn Primary School Volunteer Recruitment,
Activity Catalog Preview

第1页.活动海报

Page 1. Event Poster

第2页.活动准备

Page 2. Event preparation

第3~4页.上学年优秀志工颁奖

Page 3~4. Last year's Outstanding Volunteer

第5~7页.活动花絮

Page 5~7. Activity behind-the-scene



PRIMARY
SCHOOL

康桥图书馆 KANGCHIAO LIBRARY
张贴时间DATE: 9/1-9/15



你想要成为图书馆的 小小爱心志愿者吗?

WE NEED YOU!!!



报名时间：9/01-9/12

Registration time: 9/01-9/12

报名地点：GF图书馆

Registration place: GF Library

奖状! 礼物! 专属志工徽章! 聚餐!

专享借书资格等好礼等待你们哦!

Awards! Gifts! Exclusive volunteer badge! Meal gathering!
Exclusive borrowing privileges and other goodies await you!

工作时间：周一~~周五大课间

Working hours: Monday~Friday during recess



DO YOU WANT TO BE A LITTLE VOLUNTEER AT THE LIBRARY?

小学爱心志工招募海报在小学部一楼门口张贴，班主任也同步发送班级群，报名活动非常火爆，本次活动共计报名人数36人。

The primary school love volunteer recruitment poster was posted at the entrance of the first floor of the primary school, and the head teacher also sent the class group simultaneously. The registration activity was very popular, with a total of 38 applicants.



2024~2025优秀志工服务KING

2024~2025 Excellent Volunteer Service KING



2024~2025学年度期末结业式，为图书馆优秀志工们颁发了奖项，其中赵易梵同学服务次数长达105次，被封为图书馆优秀志工服务王。另外也为其他优秀志工颁发了不同的奖项，分别为服务小能手和小标兵~让我们恭喜他们！

At the end of the 2024-2025 academic year, awards were given to outstanding volunteers in the library. Among them, Zhao Yifan served 105 times and was named the king of outstanding volunteer service in the library. In addition, different awards were also given to other outstanding volunteers, namely service experts and pacesetters~ Let us congratulate them!





优秀的小志工们都领到了精美的奖品，图书馆也为每一位付出过的爱心志工颁发了时数奖状，为他们点赞！
The outstanding young volunteers all received exquisite prizes, and they also awarded hour certificates to each of the caring volunteers they had given, praising them!





在本次小志工面试活动中，孩子们活力满满、积极参与，纷纷亮出“十八般武艺”——无论是生动的才艺展示，还是真诚的服务意愿表达，都展现出蓬勃的朝气与热情。他们的精彩表现不仅赢得了老师们的阵阵掌声，更让大家看到了新一代小志愿者的责任与担当。

恭喜成功入选的小志工们！期待在本学期的志愿工作中，你们能带着这份热忱发光发热，在实践中收获成长，用行动传递温暖～



In this interview activity for the young volunteers, the children were full of vitality and active participation, and they all showed their "eighteen martial arts" - whether it was a vivid display of talents or a sincere expression of willingness to serve, they all showed vigorous vitality and enthusiasm. Their wonderful performance not only won applause from the teachers, but also showed everyone the responsibility and responsibility of the new generation of young volunteers. Congratulations to the young volunteers who were successfully selected! I look forward to your volunteer work this semester, you can shine with this enthusiasm, grow in practice, and convey warmth with actions~



每一个细致的动作，每一次专注的神情，都是图书馆小小爱心志愿者们最棒的工作注脚。

Every meticulous action and every focused expression is the best work of the little caring volunteers in the library.





恭喜
2025 秋学期
31 名小小爱
心志工顺利通
过！欢迎你们
加入图书馆志
工行列~期待
大家接下来的
精彩表现，期
末奖励已备好
，等着你们来
领哦！~

**Congratulations to the 31 Little Love
volunteers who passed the 2025
autumn semester! Welcome to join
the ranks of library volunteers~
Looking forward to your next
wonderful performance, the final
reward is ready, waiting for you!~**

2025秋学期图书馆 小学部爱心●志工录取名单

队长：203 成子阳 204 王韵奇 303 王舒涵
《队长助理负责更新每周志愿服务名单》

爱心志工志愿服务要求：

1. 志愿服务时间：每周至少一次，每次至少1小时。
2. 志愿服务地点：图书馆内指定区域。
3. 志愿服务内容：整理书籍、清洁卫生、接待读者等。
4. 志愿服务要求：服从安排、认真负责、热情服务。

志愿服务时间：每周二、四、六上午9:00-11:00

序号	姓名	学号	志愿服务时间	志愿服务次数	志愿服务时长
整理中文绘本本学期A-1志工：					
203	成子阳	203001	02	02	02
204	王韵奇	204001	02	02	02
205	王舒涵	205001	02	02	02
206	王舒涵	206001	02	02	02
207	王舒涵	207001	02	02	02
208	王舒涵	208001	02	02	02
209	王舒涵	209001	02	02	02
210	王舒涵	210001	02	02	02
整理中文绘本本学期A-2志工：					
211	王舒涵	211001	02	02	02
212	王舒涵	212001	02	02	02
213	王舒涵	213001	02	02	02
214	王舒涵	214001	02	02	02
215	王舒涵	215001	02	02	02
216	王舒涵	216001	02	02	02
217	王舒涵	217001	02	02	02
218	王舒涵	218001	02	02	02
219	王舒涵	219001	02	02	02
220	王舒涵	220001	02	02	02
整理中文绘本本学期A-3志工：					
221	王舒涵	221001	02	02	02
222	王舒涵	222001	02	02	02
223	王舒涵	223001	02	02	02
224	王舒涵	224001	02	02	02
225	王舒涵	225001	02	02	02
226	王舒涵	226001	02	02	02
227	王舒涵	227001	02	02	02
228	王舒涵	228001	02	02	02
229	王舒涵	229001	02	02	02
230	王舒涵	230001	02	02	02
整理中文绘本本学期A-4志工：					
231	王舒涵	231001	02	02	02
232	王舒涵	232001	02	02	02
233	王舒涵	233001	02	02	02
234	王舒涵	234001	02	02	02
235	王舒涵	235001	02	02	02
236	王舒涵	236001	02	02	02
237	王舒涵	237001	02	02	02
238	王舒涵	238001	02	02	02
239	王舒涵	239001	02	02	02
240	王舒涵	240001	02	02	02

按照录取顺序：1. 整理绘本及绘本架 2. 整理绘本架及绘本架

